
- 1 - 

 
 
 
Jaargang 25, nummer 2 
 
 
 
 
 

Harmonie De Herleving, Vierlingsbeek 

Kopij Bestuur 

 Redactie 

 
Jan Stoffelen  
(voorzitter en secretaris)  
 
Bianca Janssen 
 
Wiel Nillesen 
 
Marijn Broeren 
 
 
 

Will Stiphout 
 

Bart  
 
Koen Willems 
(eind- en tekstredactie, 
bezorging)  
 
  

Bestook de redactie met uw 
reacties. Wat het ook is... 

 
U kunt dit doen door uw reactie 

te e-mailen naar: 
 

kpjwillems@hotmail.com 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

Kopij voor de volgende uitgave 
van Bloasproat moet binnen zijn 

voor: 
 

 1 mei 2023 
 



- 2 - 

 
 
 
Dag allemaal, 
 
Inmiddels staan de krokussen en narcissen volop in bloei 
en wint de zon aan sterkte. Toch is het op moment van 
schrijven van dit stuk nog redelijk fris en voorspellen de 

weermannen en –vrouwen voor volgende week nog een dik pak sneeuw! 
Zodra deze Bloasproat bij u in de bus is gevallen, weten we of de voorspellingen 
zijn uitgekomen! 
 
Wat heeft deze voorjaarseditie van Bloasproat u te bieden? In ieder geval stelt ons 
prilste lid Anne Ermers zich voor. Anne, veel plezier bij de harmonie! Verder heeft 
onlangs het startschot geklonken voor de aanloop naar en voorbereidingen voor 
ons 150-jarig jubileum in mei 2024. We zetten er met z’n allen de schouders 
onder om hier een geweldig en onvergetelijk feest van te maken! 
Ook leest u hoe het Limonadeconcert op 12 februari is verlopen en hoe het nu is 
met oud-lid Jac Janssen.  
 
Namens de redactie veel leesplezier gewenst! 
 
 
Koen Willems 
 
 
 
 
  

Van de redactie 
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We zijn in het nieuwe jaar op 10 januari begonnen met een 
kennismakingsbijeenkomst voor de deelnemers aan het 
concert dat we op 25 mei 2024 in de schouwburg van Venray 

gaan uitvoeren. Verderop in dit blad wordt een verslag van deze avond 
weergegeven.  
 
Dan hebben we op 12 februari om 11.00 uur in ons verenigingslokaal Gryphus een 
limonadeconcert gehouden. Bij dit concert werden de leerlingen van de harmonie 
in de gelegenheid gesteld om samen met hun docenten te laten horen hoever zij al 
zijn gevorderd met hun opleiding in het maken van muziek.  
 
Met carnaval heeft de harmonie op maandag 20 februari deel genomen aan de 
optocht.  
 
Op 26 maart staat er een uitwisselingsconcert met harmonie St. Willibrord uit Mill 
op het programma. Dit concert wordt uitgevoerd in Gemeenschapshuis De 
Wester, Havikstraat 1 in Mill en begint om 11.00 uur. 
 
Op dinsdag 28 maart houden we de jaarvergadering en we zullen bij die 
gelegenheid 4 leden huldigen in verband met hun 25-, 40- en 50-jarig 
lidmaatschap.  
 
 
Het bestuur van De Herleving, 
 
Marijn Broeren 
Wiel Nillesen 
Bianca Janssen 
Jan Stoffelen 
 
 

Van de bestuurstafel… 
 



- 4 - 

 
 
 
Door de redactie 
 
Zondag 13 november 2022 – Deelname aan de 
Sinterklaasintocht 

Vroeg in de middag werden we verwacht bij de Laurentiuskerk, waar de Sint dit 
jaar met de kinderen een groot feest zou gaan vieren. Het zonnetje scheen alsof 
het een lieve lust was, dus het was geen straf om buiten aan de ingang van de 
kerk de welbekende Goedheiligman-liedjes te spelen. De Sint liet zoals altijd zijn 
waardering blijken over dit feestelijke muzikale onthaal. 
 
’s Middags vervolgde de Sint zijn drukke programma in De Zandpoort in 
Groeningen, waar we hem ook weer met welluide klanken verwelkomden. Samen 
met de kinderen werd een flink aantal Sinterklaasliedjes gezongen en gespeeld. 
Aan het einde van de ceremonie konden we genieten van een welverdiend 
drankje aan de bar en werd het voor sommigen traditioneel gezellig laat! 
 
Maandag 20 februari 2023 – Deelname aan de carnavalsoptocht 
Voorzien van de gebruikelijke Jagdbitter en andere warmhoudende 
versnaperingen besteeg de harmonie de prachtige uitgedoste wagen, met aan het 
roer onze trouwe koetsier Herman Evers. Geen stormachtige of winterse 
taferelen, maar een rustig en zacht weertje, waardoor het goed toeven was. 
Uitbundig en frivool werden de nummers As de sterre dao baove straolen, Liever te 
dik in de kist, Ons moeder zeej nog en Schützen Liesl repeterend ten gehore 
gebracht aan het publiek, dat zich plaatselijk in grote getalen langs de kant had 
gedrapeerd. Ook de afterparty in de kerk was daarna nog erg gezellig!  
 
We hebben natuurlijk meerdere optredens gehad de afgelopen maanden. 
Hierover leest u verderop in deze Bloasproat meer. 
 

 
 

 
 
Door Jan Stoffelen 
 
Op dinsdag 10 januari jl. was het zover: de drie jongste leden 
van de harmonie hebben met een druk op een knop van het 

bedieningspaneel bij Gryphus het startschot gelost waarmee officieel de 
voorbereidingen van het jubileumconcert, te houden op 25 mei 2024, werden 
opgestart. 
 

Verslag van de optredens 

Startschot jubileumconcert gelost 
. 
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Bij aanvang van de repetitie op deze avond hebben de leden van de harmonie 
kennis gemaakt met de muzikanten van de band Jackson’s Cage (onder leiding van 
Jaap Verbeeten), de zanger Hans Coolen, en zangeressen Helen Nillesen en 
Caroline Ermers alsmede pianist Ruud Jacobs en de afvaardiging van de Bekse 
Klinkertjes. 
 
Na deze kennismaking begon de harmonie met haar wekelijkse repetitie en 
gingen de gasten die mee gaan doen aan het jubileumconcert het gesprek met 
elkaar aan om ideeën die er zijn voor onder andere de te spelen muziekwerken, 
de te kiezen zangnummers en de opzet van het concert, uit te wisselen.  
 
Omstreeks 21.00 uur kwamen de harmonie en de gastmuzikanten en zanger en 
zangeressen weer bij elkaar en hebben vervolgens een toast uitgebracht op de 
voorgenomen samenwerking en op het nieuwe jaar.  
 
Hierna was het omstreeks 21.15 uur tijd voor het startschot van de 
voorbereidingen van het jubileumconcert. Op uitnodiging van Jan Stoffelen 
kwamen Niels, Tess en Anne bij het bedieningspaneel van Gryphus staan en zij 
drukten op aanwijzing van Hans Hendriks op de startknop. Eerst was er alleen 
een ritmisch getik te horen maar allengs werd het geluid sterker en ging over in 
een slow-Whoop geluid en kwamen er in de donkere ruimte gekleurde lichtflitsen 
bij zodat de hele zaal werd gevuld met veel geluid en licht. 
 
Hiermede werd officieel een begin gemaakt met de voorbereidingen van het 
jubileumconcert dat op zaterdag 25 mei 2024 in de schouwburg van Venray 
wordt uitgevoerd.  
 

 



- 6 - 

In de komende periode zal een keuze worden gemaakt van de muziekwerken 
welke we bij het jubileumconcert gaan uitvoeren. De longlist die door de leden is 
aangedragen bevat al meer dan 60 muziekstukken. Vervolgens zullen de 
verschillende werkgroepen aan de slag gaan om de overige onderwerpen van de 
jubileumviering uit te werken.  
 

 
 
 
 
Door de redactie 
 
Anne Ermers 

Het Verhoor is weer even terug, dus dat betekent dat de 
harmonie weer een nieuw spelend lid heeft dat zich voor 
mag stellen. Deze keer is dat Anne Ermers! 

 
Van wie ziede gij d'r enne?  
Gijs Ermers en Marijn Tacken 
 
Leeftijd: 10 
 
Instrument: altsaxofoon 
 
Werk: ik zit nog in groep 7 
 
Hobby’s: korfbal 
 
Favoriete eten: friet 
 
Favoriete boek: Soul riders 
 
Mooiste film: Coco (Disney) 
 
Beste popgroep/artiest: ik vind er heel veel leuk 
 
Leukste tv-programma: Wie is de mol? en The Masked Singer  
 
Favoriete website: YouTube 
 
Waarom heb je voor dit instrument gekozen?  
Gewoon 
 
Wat is je favoriete muziekstuk bij de harmonie?  
K3 Hitmix   

Het Verhoor 
 



- 7 - 

Je gaat naar een onbewoond eiland en je mag één ding meenemen. Wat 
wordt dat en waarom?  
Een mes, dat is handig om veel dingen mee te maken. 
 
Waar word je blij van?  
Sport 
 
Als je vandaag ineens alles zou durven, wat zou je dan als eerste doen?   
Klimmen op een rots in de bergen 
 
Hoe zou je jezelf in één zin beschrijven?   
Blij, creatief en sportief 
 
Omschrijf hoe je leven er over vijftien jaar uit zal zien:   
Dat weet ik echt niet  
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AMERIKAANS 
ANDALUSIË  
CALIFORNIË  

CASTAGNETTEN  
CONQUISTADORES  

FANDANGO  
FANTASY 

FLAMENCO  
JOTA 

KONINKLIJKE  
LANDSCHAP 

LATIN  
MEXICO  

MISSIEPOST 
ONTBERINGEN 

RITMISCH 
ROUTE 

TAMBOERIJN 

Puzzel 
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Door Bart  
 
Dit concert ligt bij het verschijnen van deze editie van uw 

favoriete muziekmagazine al weer een tijdje achter ons. Maar vanzelfsprekend 
doen we ook van dit concert nog verslag. 
 
Op een mooie herfstdag, afgelopen 30 oktober vond het uitwisselingsconcert 
plaats tussen onze harmonie en de Koninklijke Fanfare St. Cornelius uit Vortum-
Mullem. Het weer was werkelijk prachtig en dus togen een aantal leden die 
zondag, waarom ook niet, per fiets naar Vortum alwaar het concert in MFA Knillus 
om 14.00 uur zou beginnen. 
 
De Vortumse collega’s verzorgden het eerste deel van het programma en hun 
slagwerkgroep liet als eerste van zich horen. Zowel hun optreden als het volume 
waren ronduit indrukwekkend te noemen. 
 
Na de slagwerkgroep was het tijd voor het fanfareorkest. Er werden verschillende 
stukken gespeeld, waaronder een speciaal voor de fanfare gecomponeerd stuk 
genaamd Rhapsody for Friends. Dit nummer werd ter ere van het 110-jarig 
jubileum gecomponeerd door oud-dirigent Bart Deckers en bevatte een 
herkenbaar oud Vortums nummer in de melodie. De componist was bij de 
uitvoering aanwezig en sprak naderhand vol lof over de Vortumse musici. 
 
Na een korte pauze waarin wij onze plaats op het podium van Knillus konden 
innemen, bracht onze harmonie vervolgens een aantal stukken ten gehore. We 
speelden achtereenvolgens The Legend of the Amber Room, Dakota, A Musical 
Fantasy en Every Little Thing She Does is Magic. Het concert werd gezamenlijk 
afgesloten met Brittania. Het was een geslaagde middag met behoorlijk wat 
publiek en enthousiaste muzikanten. 
 
Bovenstaand recept belooft wat voor het volgende uitwisselingsconcert met 
muziekvereniging St. Willibrord uit Mill, dat voor zondag 26 maart aanstaande op 
de agenda staat. Het concert begint om 11.00 uur in Gemeenschapshuis De Wester 
in Mill. Toegang is helemaal gratis en iedereen is van harte welkom. 
 
En al is het een prachtige voorjaarsdag, we zullen dit keer niet op de fiets naar 
Mill gaan - dat is namelijk te ver weg. Behalve misschien voor Koen en Luc maar 
die zijn hors catégorie. Het zal vast weer een prachtige uitvoering worden waar 
we met veel plezier op kunnen terugkijken in de volgende Bloasproat. 

Uitwisselingsconcert Koninklijke 
Fanfare St. Cornelius 
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Door Bart  
 
Op zondag 12 februari vond het limonadeconcert plaats in 
Gryphus. Dit concert was bedoeld om de leerlingen die in de 

opleiding van het harmonieorkest zitten de kans te geven hun muzikale 
vorderingen en kunsten te laten presenteren voor familie en vrienden. 
 
Alle deelnemers aan het concert werden om 10.45 uur in Gryphus verwacht. De 
leden van de harmonie zorgden ervoor dat ze allemaal tijdig gereed zaten zodat 
het concert precies om 11.00 uur kon beginnen. De leerlingen traden als eerste 
op. Niet helemaal volgens onderstaand programma maar een kniesoor die daar 
op let. De harmonie speelde daarna nog drie stukken die speciaal voor de 
jeugdige toehoorders waren uitgekozen. 
 
Tim en Bart openden het concert met een trompet en hoorn duet genaamd 
Intrada.  Hierna speelde Tim trompet solo het nummer Spin Rag Time gevolgd 
door Bart die een klein deel van Romance van Saint-Saëns op hoorn ten gehore 
bracht.  
 
Tess liet vervolgens haar klarinetspel horen met het nummer Melodie van de 
Taiga en speelde ook Etude nr. 2 van Jacques Lancelot en Mars van de dronken 
draak.  
 
Anoek Velthuis en Joop Verbeeten speelden samen een klarinetstuk genaamd 
Dark eyes en Suus Peters speelde solo Mieke heeft een lammetje en Daar was laatst 
een meisje loos. Suus en Anoek sloten hun optreden af met een duet genaamd 
Hamertje Tik van Paula Crasborn. 
 
Wendy en Brecht speelden op de saxofoon De Dans Van De Clown, Old Mac Donald 
Had A Farm en Ode An Die Freude. Nick en Anne speelden op de saxofoon De 
Diepte en No Rest. 
 
Na deze solo-optredens was het tijd voor de blokfluitgroep om te spelen. Zij 
speelden een aantal bekende kinderliedjes zoals Liesje had een lammetje en ‘s 
Avonds als de maan schijnt. 
 
Tijdens het concert werden de leerlingen op een speelse manier geïntroduceerd 
aan het optreden voor publiek en de spanning die daarbij hoort. Het was ook een 
mooie gelegenheid om de ontwikkeling van de leerlingen in verschillende niveaus 
van de opleiding te laten zien.  
 

Limonadeconcert 12 februari 
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Het concert werd afgesloten door de harmonie die drie nummers ten gehore 
bracht: Aladdin, Colors of the Wind uit de film Pocahontas en de K3 Hitmix - een 
medley van een aantal van K3’s grootste hits.  
 
Dit was voor veel leerlingen waarschijnlijk ook de eerste kennismaking met het 
grote geluid van het gehele harmonieorkest. We kunnen rustig stellen dat alle 
leerlingen hun uiterste best hebben gedaan en we er zo samen een geslaagd 
concert van hebben gemaakt.  
 
Maar het allerleukste? De limonade was gratis! Hierdoor was het niet alleen 
muzikaal een feest maar ook nog eens een gezellige bijeenkomst. 
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Door Will Stiphout 
 
Zo, nog wat wazel tot nieuw jaar want het lijkt erop dat we 
het niet druk meer hebben. 

 
We hadden nog de uitwisseling met St. Cornelius uit Vortum-Mullem maar daar is 
een verslag van. En komt de Sint nou wel of niet naar Vierlingsbeek en 
Groeningen? Hij kwam toch en we mochten spelen, zowel in Vierlingsbeek als in 
Groeningen. 
 
Zo zijn we ook begonnen met het op- en uitruimen van ons vertrouwde harmonie 
hok bij voormalig Concordia naar ons nieuwe onderkomen bij Gryphus. En het 
bleek dat we als harmonie weer bijna een rommelmarkt zouden kunnen 
organiseren: trommen van bijna voor de oorlog, een archief wat terug gaat tot net 
na de oorlog, onze concert stoelen en van allerlei spul waarvan ik niet weet waar 
het voor dient. Zeven volle aanhangers hebben we naar ons onderkomen bij 
Gryphus, het oude fitness gedeelte van Wouter, gebracht wat dus nu ook 
nog uitgesorteerd moet worden. Maar dat komt van de zomer aan de beurt. 
 
Zo komt ook ons 150-jarig jubileum voorzichtig om de hoek kijken, dus het 
opstarten hiervan is in volle gang, en er wordt in de derde helft al flink 
gediscussieerd hoe of wat er in elkaar gedraaid moet worden. Want dat er 
veel werk verzet moet worden staat nu al vast, dus worden er 
commissies samengesteld die dit werk gaan doen. Of straks het draaiboek klopt, 
we zullen het zien. Brainstormen maar.  
 
En dan is kerst en nieuwjaar weer aan de beurt, dus zorgen dat er tussen Sint 
Nicolaas en kerst weer veel ruimte komt, want dan zal er toch weer van alles 
ingepropt moeten worden. En daarna komen de oliebollen aan de beurt met oud 
en nieuw. En tussendoor wandelen met het Kerst Walk Along-gebeuren waar een 
ensemble van de harmonie acte de présence gaf wat zeer in de smaak viel. 
 
Dus volgevreten kon de harmonie aan het nieuwe jaar beginnen met op 3 januari 
alweer de eerste repetitie in het nieuwe jaar. En daarna weer brainstormen voor 
het 150-jarig bestaan: uitnodigingen richting regisseur, zangers en zangeressen,  
combo en muzikanten en zo krijgen we de komende tijd heel wat op ons bordje 
met nog een concert met de harmonie van Mill. 
                                                    

Op weg naar het nieuwe jaar en 
erover 
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Door Bart  
 
Als je op zoek bent naar de manier om in de kerststemming te 
komen dan was de Kerst Sing Along op vrijdag 23 december 
ook dit keer weer de perfecte gelegenheid. De route langs de 

versierde straten en huizen was al prachtig. Maar het hoogtepunt was natuurlijk 
de muzikaal omlijstte samenkomst in de kerk. 
 
Naast Janice en Michel en een aantal jongeren die zichzelf begeleidden op gitaar 
was uit de gelederen van de harmonie vlak voor kerst nog een heus 
blaasensemble samengesteld. Op een aantal repetitiemomenten voorafgaand aan 
de Sing Along werden de beoogde kerstliederen door Eric nog aangepast aan de 
wisselende bezettingen en vlijtig ingestudeerd. Klassiekers als Joy to the world, 
Jingle Bells, God Rest Ye Merry Gentlemen, We Wish You A Merry Christmas, Oh du 
Fröhliche en Süsser die Glocken werden ten gehore gebracht. En wat zou een Kerst 
Sing Along zijn zonder Rudolph The Red Nosed Reindeer? Afwisselend werd 
muziek gemaakt door de verschillende groepen. Ondertussen was het in de kerk 
een continue komen en gaan van publiek.  
 
Als muziekvereniging kunnen we trots zijn dat we het voor elkaar hebben 
gekregen een sfeervolle bijdrage te leveren aan een evenement in ons dorp dat 
voor iedereen toegankelijk is. Hoewel er misschien niet echt werd meegezongen, 
was de sfeer in de kerk warm en hartelijk en genoot iedereen van de mooie 
muziek! 
 
Wist je dat Rudolph The Red Nosed Reindeer voor het eerst verscheen in 1939? 
Het warenhuis Montgomery Ward vroeg aan één van zijn tekstschrijvers, de 34-
jarige Robert L. May om een kerstverhaal te schrijven dat de winkel aan klanten 
kon geven als promotiestunt? De zwager van May, songwriter Johnny Marks, 
besloot het verhaal van Rudolph om te zetten in een lied. Marks' muzikale versie 
van Rudolph The Red Nosed Reindeer werd in 1949 opgenomen door Gene Autry 
en is sindsdien een kerstklassieker. 
 

Kerst Sing Along 
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Door Bart  
 
El Camino Real 
 
El Camino Real is een muziekstuk geschreven door de 
Amerikaanse componist Alfred Reed in 1985. 

 
Het is geïnspireerd op de historische route die zich uitstrekt van Mexico City naar 
de Spaanse Missies van Californië. De titel betekent "De Koninklijke Weg" in het 
Spaans, en het werk beeldt het beeld van de Spaanse conquistadores uit terwijl ze 
de reis maken door het onherbergzame en wilde landschap van het Amerikaanse 
westen. Het stuk is in opdracht van de 581e Air Force Band geschreven en draagt 
de ondertitel A Latin Fantasy. De muziek is gebaseerd op een reeks 
akkoordopeenvolgingen (zogenaamde progressies) die typisch zijn voor 
ontelbare generaties Spaanse flamencogitaristen. Het ritme en de sfeer in het 
eerste deel vindt zijn oorsprong in de dansvorm die bekend staat als de Jota. Een 
snelle Spaanse volksdans die voornamelijk in het noorden van Spanje wordt 
uitgevoerd, met name in de regio's Aragón, Navarra, La Rioja en het Baskenland. 
Het wordt traditioneel uitgevoerd met castagnetten en een tamboerijn en heeft 
een levendige, opzwepende ritme in een 3/4-maatsoort. De dans wordt vaak 
uitgevoerd op festivals en speciale gelegenheden en is een belangrijk onderdeel 
van de Spaanse cultuur en traditie.  
 
Het tweede contrasterende deel is afgeleid van de Fandango. Echter in aanzienlijk 
gewijzigde vorm qua tijd en tempo. Deze traditionele Spaanse dans en muziekstijl 
die populair was van de 18e tot de 19e eeuw is ontstaan in Andalusië, in het 
zuiden van Spanje, en heeft zich verspreid over de hele wereld. De Fandango 
heeft meestal een vrolijk en levendig tempo, met handgeklap en dansen op het 
ritme van de muziek. De muziekstijl wordt gekenmerkt door een karakteristieke 
harmonie en ritmische figuur die vaak in verschillende vormen terugkeert.  
 
Door middel van de verschillende melodieën, ritmes en instrumentale texturen 
die hij gebruikt, weet Reed de luisteraar mee te nemen op een muzikale reis door 
het wilde westen.. De diverse thema's beelden de verschillende aspecten van de 
reis uit, zoals de moeilijkheden van de reis door het onherbergzame landschap en 
de exotische sfeer van de Spaanse cultuur. 
 
De eerste openbare uitvoering van El Camino Real vond plaats op 15 april 1985 in 
Sarasota, Florida, met de 581e Luchtmachtband onder leiding van Luitenant-
kolonel Ray E. Toler. 
 

Achter de muziek 
 



- 15 - 

De versie die wij spelen is een wat eenvoudigere bewerking van de hand van 
Robert Longfield. Longfield heeft de oorspronkelijke muziek behouden, maar 
heeft de moeilijkheidsgraad van het stuk verminderd door enkele technische 
passages te vereenvoudigen.  
 
Al met al is El Camino Real een indrukwekkend stuk muziek dat de schoonheid en 
de ontberingen van de Spaanse veroveraars van Amerika tot leven brengt. 
 

 
 

 
 

 
 
Door Will Stiphout 
 

Ja, ja en toen stopte Nillus ook nog en toen waren we 
alweer een repetitieruimte kwijt nadat we bij Jacky en 
Tjeerd al noodgedwongen door omstandigheden moesten 
stoppen. 

 
En wat nou? Om vooraan te beginnen: we (Jan Nillus en Will Stip) hadden aan 
Herman en Gijs (Evers) beloofd dat we een vaste stalen trap naar de zolder 
zouden maken. En daar kwam ik tot de ontdekking dat er boven de kraamkamer 
voor de jong geboren kalfjes (oude kan ja niet) een prachtige ruimte lag die 
voortreffelijk geschikt leek om er een repetitieruimte van te maken.  
 
Gijs eens aangekeken en voorzichtig gepolst wat de mogelijkheden waren. Als 
eerste kwam er een zorgwekkende frons, waarna het antwoord kwam: “Daar zal 
ik het toch eerst even met pa over moeten hebben.” Waarna ik toch twee weken 
geduld moest hebben voordat het verlossende woord kwam. U kunt het al bijna 
raden: het mocht. Dus boven de kraamkamer op een prachtige open zolder mocht 
onze nieuwe repetitieruimte gestalte worden gegeven in de schuur van Herman 
en Gijs. 
 

Nieuwe repetitieruimte Dè Stûtter Nie 
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Zo gezegd, zo gedaan. Maar de spulletjes die we nodig hadden (want we hadden 
helemaal niks) om de ruimte in te richten en vormgeven, moesten we bij elkaar 
zoeken. Dus de stoute schoenen aangetrokken (want zonder gaat het niet) en 
eens bij Nillus geïnformeerd. Want ik wist zo ongeveer wel wat er in zijn kelder 
lag. En het lied zegt het al “Bij Jan In De Kelder Ligt Nog Zat” werd “LAG NOG 
ZAT”.  
 
Ik kon hem overhalen om een stel oude koelcelschotten niet naar de vuilnisbelt te 
brengen, maar aan ons te schenken. Zo kwamen er banken, gordijnen, stoelen, 
tafels, bloemstukken, vloerbedekking, plinten. Ja, eigenlijk alles wat ik 
tegenkwam heb ik ingepikt onder het mom van: anders gaat het toch naar de 
vuilnisbelt. En Nillus kwam er makkelijk vanaf.   
 
Toen een soort van tekening gemaakt. U weet hoe dat gaat: streep hier en een 
kras daar en hopla, bouwen maar. Want nu de tekening een feit was kon 
begonnen worden met het in elkaar zetten, meten, passen, raam inbouwen, deur 
inpassen en dat allemaal nog steeds onder het motto van “BIJ JAN IN DE KELDER 
LAG NOG ZAT”. 
  
Alles in of op de kar of aanhanger, en naar Gijs, die het vakkundig op de voorlader 
kieperde en op de zolder smeet, waar ik de zooi uit kon zoeken zoals het in de 
kelder gepast had. 
Maar dat is ook weer gelukt, want een maand of zeven, acht later konden wij ons 
honk openen door een paar vrijwilligers in het zonnetje te zetten: Theo 
Verhoeven (Blokker) voor de schenking van het koffieapparaat, Peter van `t 
Zwaantje voor het schilderwerk, Paul Stip voor het leggen van de vloerbedekking.  
 
Tussen de bedrijven door konden wij een lekker deuntje toeteren wat 
waarschijnlijk in de smaak viel want er werd geapplaudisseerd door de 
genodigden, waar ook een delegatie van de carnavalsvereniging tussen stond die 
ook nog wat te vertellen hadden (wanneer zeggen die eens niets??). Maar tot ons 
aller verrassing werd ons een grote platte doos overhandigd die na veel gepruts 
onzerzijds toch geopend werd, waar een prachtig beschilderd schild uitkwam met 
ons  Dè Stûtter Nie-logo erop. Dit komt op onze kopse kant van de repetitieruimte 
te hangen voor iedereen zichtbaar die hem wil zien. 
 
Wij als Hofkapel willen iedereen danken die op wat voor manier dan ook heeft 
bijgedragen aan de totstandkoming van ons HONK. 
 
DANK DANK DANK namens HOFKAPEL DÈ STÛTTER NIE 
        
Will 
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Door Koen Willems 
 
De Vrienden van de Herleving is in haar bijna 25 jarig 

bestaan inmiddels een begrip geworden in de Vierlingsbeekse en Groeningse 
gemeenschap. Twee dorpsgenoten die er vanaf het prille begin bij betrokken 
waren en toch wel als boegbeelden bestempeld kunnen worden, zijn Hanny 
Willems en Grad Willems. Na twee decennia vinden zij het tijd geworden om het 
stokje over te dragen.  
 
De Vrienden van de Herleving is een initiatief dat kort na het 125-jarig jubileum 
van de harmonie in 1999 vaste vormen kreeg. Het begon allemaal met de 
sponsoring van de nieuwe uniformen die de harmonie tijdens dat jubileum kreeg. 
Hanny was er vanaf dat moment al bij. Na het jubileum werd besloten om er een 
structurelere vorm aan te geven door de oprichting van een speciale stichting, 
met als doel het werven van sponsoren voor de langere termijn om De Herleving 
financieel te steunen. 
 
Hanny was gedurende haar bestuursperiode penningmeester van de stichting  
(en in het begin ook nog voorzitter en secretaris). Grad was 'ambassadeur', wat 
inhield dat hij 'de hort opging' om nieuwe sponsoren te werven. “Samen met 
onder andere Gerrit van Treek, Jan Stoffelen en Marleen Deenen deed ik dit 
werk”, vertelt hij. “We hadden een lijst met potentiële sponsoren in Vierlingsbeek 
en Groeningen die we in groepjes verdeelden, die we vervolgens benaderden met 
de vraag of ze interesse hadden om Vriend te worden. We zijn toen een aantal 
zaterdagen op pad geweest om bij de mensen op de koffie te gaan." Met succes! 
 
Hanny en Grad vertellen gepassioneerd over hun tijd bij het bestuur. “In het 
voorjaar en de herfst hadden we meestal een vergadering waarin de stand van 
zaken werd besproken: welke nieuwe sponsoren er bij waren gekomen, welke 
potentiële Vrienden er nog konden worden benaderd, én om te kijken welke 
wensen er vanuit de harmonie bestonden voor financiering.” Het kon dan gaan 
om bijvoorbeeld de aanschaf van een nieuw instrument of onderhoud aan 
bestaande instrumenten, of bijvoorbeeld het restaureren van het vaandel. 
"Verder keken we of er een activiteit voor de Vrienden kon worden 
georganiseerd, zoals een gezellige avond of een speciaal concert. Een van die 
activiteiten die we georganiseerd hebben was een Vriendendiner gecombineerd 
met een concert. En het concert dat een paar jaar geleden in de loods van Van 
Rens werd gehouden. Deze speciale evenementen organiseerden we om de 

Hanny en Grad nemen afscheid van 
het bestuur van de Vrienden van de 

Herleving  
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Vrienden bij het wel en wee van de harmonie te betrekken en als dank voor de 
steun". 
 
“Een harmonie heeft een belangrijke en speciale functie in een dorp. Door een 
initiatief als de Vrienden van de Herleving kan ervoor worden gezorgd dat de 
harmonie kan blijven bestaan en de dingen kan blijven doen die horen bij deze 
functie.” Een hele mooie functie die de harmonie in het dorp heeft zijn de 
serenades bij feestelijkheden, vindt Grad. "Vroeger als de harmonie een serenade 
bij De Wildeman had, verzamelde zij bij ‘t Zwaantje en liep dan al musicerend en 
marcherend naar De Wildeman. Dat was prachtig.” 
 
Hanny heeft het stokje inmiddels doorgeven aan Frans Thijs, die het 
penningmeesterschap op zich neemt. Maar daarnaast kan de stichting meer 
versterking gebruiken. "Het wordt een uitdaging om de jeugd erbij te betrekken. 
Dat zou natuurlijk het mooiste zijn, als zij het van ons overnemen en zich willen 
inzetten voor de harmonie.” Ook vinden zij het belangrijk om meer jeugdige 
Vrienden te werven zodat de continuïteit gewaarborgd blijft. Hanny pleit 
bovendien voor meer vrouwen in het bestuur.  
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Op de vraag waar ze het meest trots op zijn tijdens hun VvdH-carrière hebben ze 
niet direct een antwoord. Hanny: "Het zijn vooral de mooie activiteiten die we 
hebben kunnen organiseren voor de Vrienden (zoals een diner, concerten voor de 
Vrienden), de betrokkenheid die we hebben kunnen creëren tussen gemeenschap 
en harmonie. Het draait goed en het werkt goed." Grad vult aan: "Ook mogen we 
trots zijn op het instrumentarium dat we dankzij de bijdrage van de Vrienden 
hebben kunnen aanschaffen, zoals een nieuwe hoorn en bas. Dat we dat samen 
voor elkaar hebben gekregen is erg mooi. En natuurlijk is trots op z’n plaats voor 
de Vrienden zonder wie we dat allemaal niet hebben kunnen verwezenlijken." 
 
Hanny en Grad, wij willen jullie namens de harmonie hartstikke bedanken voor al 
het werk dat jullie in de bijna 25 jaar van het bestaan van de Vrienden van de 
Herleving hebben verricht! Door jullie inzet kan de harmonie blijven bestaan en 
leeft de vereniging voort in de gemeenschap! 
 
 



- 20 - 

 
 
 
Door Will Stiphout 
                                                
(vervolg van vorig deel) 
En hoe groots het allemaal werd! Een radio-
programma kwam er aan te pas, supergroot opgezet! En 
het was eens wat anders, maar de publieke belangstelling 

viel wat tegen en de financiële kant viel navenant dus ook tegen. Maar niet 
getreurd, daar was geen tijd voor. Want de volgende crew stond al weer klaar om 
het avondprogramma op te bouwen. 
 
Zo zijn er ook verschillende jaren Playbackshows georganiseerd. Met mooie 
decors, een officiële jury met bekers en wisselbekers die dan verdiend konden 
worden door zo goed mogelijk bekende TV sterren na te doen. En dit was voor de 
juryleden vaak een moeilijke klus! 
 
En toen kwam het Soundmixgebeuren er nog bij en alles moest dus mooier en 
beter met perfecte verlichting en perfect geluid. De artiesten en onze 
spreekstalmeester Jan Ewals moesten namelijk goed te horen zijn. En het decor 
moest aangepast worden waar de toenmalige organisator Jac Janssen met hulp 
van zijn toenmalige assistenten Gerrit, Toon, Jan en Will verantwoordelijk voor 
waren. 
 
Dit was altijd een middag- of matineegebeuren wat, als het tegen 18.00 uur liep, 
ook weer met gezwinde spoed afgebroken moest worden voor het 
avondprogramma, waar weer bekende orkesten als Di-rect, Montevideo, The 
Golden Earring en De Kast voorbij kwamen.  
 
Zo kwam ook de Dienstenveiling waarbij men kon bieden op goederen die 
aangeboden werden door de ondernemers uit een groot gebied rondom 
Vierlingsbeek. Dan mag men denken aan bloemen, planten, te 
verrichten werkzaamheden, speelgoed, tegoedbonnen, serenades; je kon het 
bedenken en het was er, en het bracht goed op! Bijvoorbeeld een waardebon van 
€ 50,- bracht zomaar € 150,- op.  
 
En zo gingen we ook richting einde Voorjaarsfeesten. En dan kan men zeggen: we 
hadden dit of dat moeten doen, maar dat is als mosterd na de maaltijd; het ging 
gewoon niet meer met de kosten van de orkesten die ermee gemoeid waren in die 
laatste jaren en met de concurrent (Sambeek). We waren dan ook genoodzaakt 
om te stoppen. Maar de centjes die we verdiend hadden voor de harmonie kon 
men ons niet meer afnemen! 
 
WORDT VERVOLGD! 

Er was eens… vroeger! 
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Door Bart  
 
Wist je dat…… 
 
 

 Nu het startschot voor de voorbereidingen van ons 
jubileumconcert officieel is gegeven deze keer een Wist-je-dat-
oprichtingsjaar-editie. Wist je dat? 
 

 in 1874 de Britse componist Gustav Holst werd geboren. Holst is vooral 
bekend van zijn suite The Planets, maar heeft ook veel gecomponeerd voor 
harmonieorkesten, waaronder de befaamde Eerste Suite in Es 
 

 op 22 mei 1874 het Requiem van Verdi voor het eerst werd uitgevoerd ter 
nagedachtenis aan het overlijden van Alessandro Manzoni een jaar eerder? 

 

 

 

 
Door Will Stiphout 
 
Jac Janssen 
Deze editie van Bloasproat komt oud-lid Jac Janssen aan 
het woord! 
 
 
Waar heb je jouw werkzame tijd/leven mee 

ingevuld? 
Eerst heb ik de LTS afgemaakt. Daarna ben ik bij Stork Brabant gaan werken waar 
ik de cursus Bemetel afgerond heb. Vervolgens bij Stork waar ik in de 
plaatwerkerij terecht kwam en de laatste jaren tot aan mijn pensioen in de 
montagehal. 
 
Welk instrument of welke instrumenten heb je bespeeld? 
Klarinet geleerd, en daar is het ook bij gebleven. 
 
Met welke muzikanten heb je zoal gespeeld? 
Jac Nillesen, Harry Knechten, Joost v.d. Weegh, Elly Collaris, Harry en Jan de Hoog, 
Toon v.d. Wouw en Betty Bartels. 
 

Hoe is het nu met.….? 
 

Wist-je-datjes 
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Heb je weleens aparte dingen gedaan bij de harmonie? 
Voor de Vlaaienactie heb ik alles op papier gezet. Verder heb ik de complete 
Soundmix- en playbackshow in elkaar gezet, de administratie van de rommelmarkt 
bijgehouden en het onderhoud van het houtinstrumentarium gedaan. 
 
Heb je iets ludieks of moois meegemaakt tijdens jouw periode bij de 
harmonie? 
Ik vond het apart dat we bij de lotingen van de Gemeenteconcoursen altijd laatste 
waren wat gelet op drankgebruik dus niet wenselijk was.  
Verder herinner ik me een uitstapje naar Luxemburg waarbij we op de terugreis 
nog meegelopen hebben met een optocht van de Schützenverein (want als er geld 
te verdienen was, stond De Herleving vooraan). We speelden de mars San Remo 
die we van begin tot eind van de optocht constant herhaalden; iedereen kon deze 
marsch dan ook uit z`n hoofd op het eind. Ja, die uitstapjes waren mooi! 
 
Hoelang ben je lid geweest? 
Te lang. 63 jaar als ik nu nog lid zou zijn, maar na 51 jaar ben ik gestopt. 
 
Bespeel je nog een instrument? 
Nee, helaas de laatste jaren niet meer. Dat komt door een vinger die niet meer wil 
 
Heb je nog een goede raad voor de vereniging. 
Ja, in HARMONIE verder gaan. Met veel jeugd, want minder mag het niet worden. 
 
Jac en Maria, bedankt voor de koffie met koek! 
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Zondag 26 maart 2023 
 

Uitwisselingsconcert met harmonie 
Sint Willibrord uit Mill 
Tijd: 11.00 uur 
Locatie: Gemeenschapshuis De Wester 
in Mill 

  
Dinsdag 28 maart 2023 Jaarvergadering  

Tijd: 20.00 uur 
Locatie: Gryphus 

  
Donderdag 4 mei 2023 Deelname aan Dodenherdenking 
  
 

Agenda 
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Allemaal van harte gefeliciteerd! 
 
 

3 februari  Nick Lamers 
1 maart  Koen Willems 
11 maart  Sammy Vervoort 
21 maart  Maurice Wijnhoven 
13 april  Jan Stoffelen 
21 april  Anneriet Klein 
23 april  Anoek Velthuis 
2 mei  Nicole Koenen 
11 mei  Bert Daniëls 
15 mei  Anne Ermers 
21 mei  Fleur Lamers 
29 mei  Wendy v/d Berg 
30 mei  Wilbert Wijnhoven 
6 juni  Jan Welbers 
14 juni  Karen Ewals 
26 juni  Lieke Peters 

 

 
 
 
 

Verjaardagskalender 


